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Szanowny Pan 

Jakub Kwaśny 
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Wskazuje, iż jako Radny otrzymuję wiele sygnałów w sprawie: 

Dokończenie ścieżki prowadzącej od Domu Kultury Westerplatte w kierunku bloku 

Westerplatte 8. Odbyło się już wiele spotkań z mieszkańcami w/w bloku, a problem dalej nie 

został rozwiązany. Proszę potraktować w/w temat jako pilny ponieważ dokończenie ścieżki 

przyczyni się do zwiększenia dostępności, zwłaszcza dla osób ze szczególnymi potrzebami do 

Domu Kultury. 

 

 

          Z wyrazami szacunku, 

 

Maciej Aleksander 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

 

 

 


